
11. december  2023, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Kuno, Asger,  Lena,  Morten, Iben, Pernille, Ditte, Peter , Matthias, Johnni,  
Supp: 

Afbud: Amelevi, Aksel, Trine, Henning 

Gæster:  

Sted og tid: Kontoret 

Referent: Trine Gjerløv 

Ordstyrer: Lena 

 

PKT TIDSRUM ANSVARLIGE 
 
Ejer 
 
 
Evt. deltagere 

PUNKT 
 
Titel 
Baggrund/indhold 
 
Bilag 

FORMÅL  
 
Form (orientering, 
drøftelse, beslutning) 
 
Indstilling/anbefaling 

REFERAT 
 
Indhold 
 
 
Videre proces 

1. 17:00-17:05 Lena Gennemløb og godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden 

  

2. 17:05-17:10 Elevråd rep Meddelelser fra elevrådet (Kun orientering, 
ingen drøftelser med mindre annonceret) 

Orientering 
 
 

Der er nyvalgt næstforperson. 
Der arbejdes i elevrådet med en demokratidag i 
udskolingen. 

3. 17:10-17:20 Ledelse Status om inklusion på Skolen ved Sundet  Drøftelse 
 
 

Udsættes til et senere møde. 
Kort orientering om stigning i elever, der har 
udfordringer. Skolen har bl.a. indført rum til ro, der 
hjælper flere.  
Vi oplever flere der kommer ind på skolen og har 
udfordringer, som kræver mere end vi har oplevet 
tidligere. Der er en god åbenhed om at snakke om 
udfordringer blandt kolleger. 

4. 17:20-17:30 Principgruppen
/Johnni 

Review af eksisterende “Princip for 
inklusion(Bilag)” 

Beslutning Skal der også i princippet stå noget om hvad 
“ledelsens opgave er”. Altså der skal laves en 
ændring i princippet. Det kigger principgruppen på.  

Kommenterede [1]: @H60K@kk.dk, @lls@dea.nu, 
@amelevi@memox.dk 
_Assigned to h60k@kk.dk_ 



Noget om under “forældre” at tage fat i 
kontaktforældre. 
 
 

5. 17:30-17:45 Principgruppen
/Johnni 

Princip for meddelelsesbog (Bilag) Orientering Ændring i princippet så meddelelsesbogen 
opdateres årligt et halvt år forskudt ift. skole-hjem-
samtalen.  
Meddelelsesbogen tager meget tid for lærerne at 
skrive. Der arbejdes på en form, der mindsker 
tidsforbruget. 
Vigtigt at princippet evalueres løbende, da det er 
vigtigt at det er meningsfuldt for både elever, lærere 
og forældre. 

6. 17.45 - 
18.00 

Johnni Godkendelse af ferieplan for næste 
skoleår(Bilag) 

Beslutning Vi besluttede at følge den vejledende ferieplan fra 
kommunen. 

7. 18.00-18.15 Morten, 
Amelevi, 
Pernille 

Planlægning af kontaktforældremøde i januar 
(tema trivsel vs mistrivsel) 

 Der er sendt invitation, der er dagsorden, og der er 
cases på vej i forhold til gruppearbejdet. 

8. 18.15-18.30  Middag   

8. 18:30-18:45  Meddelelser som ikke fremføres under øvrig 
dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse (lukket punkt) 

Orienteringer 
 

Medarbejderrep. Det med meddelelsesbogen 
“fylder”. Det at bruge udskolingsbygningen er også 
noget, der fylder i forhold til, hvordan man bruger 
bygningen. 
Skoleledelse: Ledelsen arbejder med udskolingen, 
hvor der er nogle udfordringer. Ligesom flere klasser 
har ekstra indsatser for tiden. 
Der er ansat en barselsvikar til 2. klasse, men endnu 
ingen matematiklærer. 
Byggeriet er i en fase hvor vi laver de sidste aftaler 
om inventar til “hovedskolen”. 
Vi ser på udearealet, og prioriterer hvad vi skal have 
fokus på. 
 



9. 18:45-19:00  Evt. 
“Amagermødet” orientering. 
Skolefester. 

 Skolebestyrelsesmødet for alle på Amager var et 
godt møde bl. andet med  et godt oplæg og 
eksempler på, hvordan man kunne håndtere en sag i 
en 7. klasse.  
 
Skolefester: Kuno vil gerne være med igen. 

 

Punkter til kommende møder: 

● Hvordan går det med meddelelsesbogen efter den er lavet igen? 

Fortløbende dagsordenspunkter: 

● x 

 

 


